

RSG Brief Introduction

Mr. Muegge is the founder of the RSG. He has been successful in the knife industry for more than 35 years. RSG established in Solingen (city of blades) Germany and started production in 1978. They have been specializing in knife design and production. In order to accomplish fine quality handcraft made products, all cutleries are crafted by forged production processes and unique traditional hand sharpening skills. RSG knives are well accepted in Europe and a famous brand in the world.



RSG 簡介

Mr. Muegge 是 RSG 的創辦人。他從事刀具業務已超過 35 年。公司廠房坐落於有刀具搖籃美譽的德國 Solingen (索林根) 並在 1978 年開始生產刀具。他們從事刀具的專門設計及生產。所有生產是運用鍛造工藝及他們獨家研發的傳統人手打磨技術來生產出精工優良的刀具精品。他們的刀具暢銷歐洲是世界知名的品牌。

RSG EDELSTAHL®
Rost
frei
Solingen

DIMENSION SERIES

Sole Agent
亞太區獨家代理
Green Telligence Development Co., Ltd.

綠智發展有限公司

Mong Kok Office:
Flat E & F, 12/F.,
Wang Cheong Commercial Building,
249-253 Reclamation Street,
Kowloon, Hong Kong

旺角辦公室：
九龍新填地街 249-253 號
宏昌商業大廈 12 樓 E&F 室

Fo Tan Office:
Unit 2C, 2/F.,
Universal Industrial Center,
19-25 Shan Mei Street,
Fo Tan, Shatin, N.T.,
Kowloon, Hong Kong

火炭辦公室：
沙田火炭山尾街 19-25 號
宇宙工業中心 2C 室

Tel: (852) 2332 1233
Fax: (852) 2332 6622
Email: info@e-cateringhk.com
www.e-cateringhk.com



To have Originality of One's Own German Culture

All RSG knives are under 11 main precise forged production processes. They adopted German made top class stainless steel 1.4116 (X50CrMoV15) for all cutlery knives.

Here are the major advantages:

1. Unique Design – Perfect balance between handle and blade.
2. Sharp Knife Edge – Experienced German craftsman using traditional hand sharpening method.
3. Comfortable Hand Feeling – Adopted ergonomic design.
4. Durable and Reliable – Adopted German made top class stainless steel, high anticorrosion and wear proof. Hardness up to Rockwell 56 degree.



匠心獨運 德國文化

RSG 德國鍛造刀具是經過 11 道精密而嚴緊的生產工序而成。他們所有刀具都是採用德國頂級不銹鋼 1.4116 (X50CrMoV15) 的。

刀具的特點是：

1. 設計獨特 - 獨有手柄與刀身的平衡設計。
2. 刀刃鋒利 - 德國經驗工匠應用傳統手工打磨而成。
3. 手感舒適 - 應用人體工學設計。
4. 耐用可靠 - 採用德國頂級不銹鋼，高防銹及耐磨。硬度達洛氏 56 度。



DIMENSION SERIES



Item no: 80192075
Bread Knife (10"/27cm) 麵包刀



Item no: 80192074
Slicing Knife (9"/23cm) 切片刀



Item no: 80192073
Chef's Knife (8"/20cm) 廚師刀



Item no: 80192072
Santoku Knife (7"/18cm) 三德包丁刀



Item no: 80192071
Paring Knife (3-1/2"/9cm) 生果刀